
Protokoll fra møte i Markedsutvalget for reinkjøtt
torsdag 27. februar 2025, 08:00 - 10:00 Digitalt møte på Microsoft Teams

Til stede: John Anders Lifjell (NRL) 

Morten Floor (LMD) 

Johan Martin Eira (NRL) 

Grete Sjurgard (NRL)

Johanne Stensaas (PRL)

Forfall:

Fra Landbruksdirektoratet: Linn Walseth (referent)

Møteagenda

Sak nr/år Tema Vedlegg

09/25 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden

10/25 Økonomistatus 2025         X

11/25 Lagerbeholdning og markedssituasjon

12/25 Informasjonssaker

13/25 Reindriftsavtalen 2025/2026

14/25 Eventuelt



Sak nr.

09/25

Markedsutvalget for 
reinkjøtt

Behandling:

27.02.2025

Tittel:

Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden

LDir saksnr:

25/1493

Møtebehandling:

Vedtak: Møteinnkalling og dagsorden ble enstemmig godkjent.

Markedsutvalget anmoder sekretariatet om å sende protokoller fra 
møter så raskt som mulig. 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

Sak nr.

10/25

Markedsutvalget for 
reinkjøtt

Behandling:

27.02.2025

Tittel:

Økonomistatus 2025

LDir saksnr:

25/1493

Møtebehandling: Sekretariatet gjennomgikk regnskap og revidert budsjett per 25. februar 
2025. 

Vedtak: Markedsutvalget tar økonomistatusen til etterretning. 

Vedlegg/dokumenter: Var sendt ut i forkant av møtet. 

Sak nr.

10/25

Markedsutvalget for 
reinkjøtt

Behandling:

27.02.2025

Tittel:

Lagerbeholdning og markedssituasjon

LDir saksnr:

25/1493

Møtebehandling: Sekretariatet la frem tall for lagerbeholdning per 1. februar, og en status for 
slaktingen per 23. februar. Tallene ligger tilgjengelig på Landbruksdirektoratet sine 
nettsider. 

Per 23. februar var det slaktet 58 247 rein, dette utgjorde 1 337 tonn reinkjøtt 
inkludert bein. Det er slaktet om lag 7 000 færre rein enn samme uke i fjor. 
Gjennomsnittsvekten var på 22,9 kg, noe som er 0,6 kg høyere enn samme periode 
i fjor. 

Selv om det er slaktet mindre i slaktesesongen 24/25, sammenlignet med året før, 
er vinterslakt i 2025 høyere enn i 2024. Som følge av utfordrende beiter i store 
deler av Finnmark er det flere distrikter som ønsker å flytte til sommerbeite 
tidligere enn planlagt i år. 

Per 1. januar var det 802 tonn reinkjøtt på lager hos reinkjøttbedriftene, og per 1. 
februar var det 786 tonn på lager.  Til sammenligning var det 833 tonn per 1. 
januar og 781 tonn per 1. februar i 2024. 

Finnbiff utgjorde den største andelen av kjøtt på lager med 386 tonn per 1. februar. 
På samme tid i fjor var lageret av finnbiff 326 tonn. Dette kan tilsi at finnbiff som er 



produsert i 2024 er omsatt i markedet, men at man ikke bygger ned lageret som 
man hadde med seg fra året før. 

Markedsutvalget presiserer at det er viktig å fortsette å fokusere på salg av finnbiff.  

Vedtak: Markedsutvalget tar lager- og slaktetallene til etterretning. 

Utvalget ønsker å få tilsendt lager- og slaktetall en tid før møtene, sammen med 
andre sakspapirer, samt en oversikt av salg fordelt på de forskjellige 
stykningsdelene. 

Sekretariatet kvalitetssikrer tallene for beregnet salg til neste møte. 

Det settes ikke i gang ekstraordinære markedstiltak nå. Utvalget ønsker å få 
tilsendt slakte- og lagertall for februar, og at det kalles inn til et møte for å diskutere 
tallene i forkant av UMAMI.

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg

Sak nr.

10/25

Markedsutvalget for 
reinkjøtt

Behandling:

27.02.2025

Tittel:

Informasjonssaker

LDir saksnr:

25/1493

Møtebehandling: UMAMI

Oppdatert tilbud på stand til UMAMI etter justeringer ble på 1 104 025 
kroner ekskl. mva. Dette er innenfor budsjettet. 
Innovasjon Norge har hatt informasjonsmøte med bedriftene som skal 
være med på messen, og bedriftene er satt i kontakt med Svein Jæger, som 
skal være kokk på standen. 
Kokker og servitører er på plass. 

NRLu

Leder av Markedsutvalget har vært i kontakt med ny leder i NRLu, Sara 
Katrine Aleksandersen om en markedsdag og utdeling av prisen Årets 
unge reindriftsutøver. NRLu ønsker også at det i år gjennomføres en 
markedsdag for medlemmer i NRLu. Det jobbes videre med dette. 

Forbrukerundersøkelse – Matprat/OEK

Leder og sekretariat har vært i kontakt med Matprat/OEK om 
forbrukerundersøkelsen, men har ingen ny informasjon på dette 
tidspunktet. Utvalget understreket viktigheten av at spørsmålene i 
undersøkelsen blir lagt frem for utvalget for eventuelt 
justeringer/kommentarer.

Reinkjøttkonferansen

Reinkjøttkonferansen avholdes i Tromsø i mai. Endelig dato er ikke satt. 
Innovasjon Norge jobber for å få på plass program for konferansen. Leder 
av utvalget har spilt inn at konferansen bør ta utgangspunkt i 
prioriteringer fra siste reindriftsavtale. 

Det legges opp til at prisen for Årets reinkjøttformidler deles ut på 



konferansen. 

Markedsutvalget foreslår å ha FNs bærekraftsmål som tema på et av 
innleggene under konferanse, og særlig fokus på hvordan 
reinkjøttbedriftene kan jobbe med dette. Et forslag kan være å invitere 
«Rein fra Jotunheimen».
Utvalget foreslår også at Innovasjon Norge vurderer å hente inn 
foredragsholdere fra Sverige eller Finland. 
Det er et ønske at det settes av til workshops og diskusjon blant deltagerne 
om produktutvikling. I tillegg er det viktig med rom for den uformelle 
samtalen under konferansen.

Vedtak: Markedutvalget tar informasjonssakene til etterretning. 

Sekretariatet tar kontakt med Innovasjon Norge og bedriftene som deltar 
på UMAMI for å oppfordre dem til å informere om og bruke finnbiff som 
smaksprøver under messen, på grunn av dagens lagersituasjon. 

Sekretariatet tar kontakt med NRLu, og informerer om statutten for 
utdeling av prisen Årets unge reindriftsutøver. 

Sekretariatet sender innspill til reinkjøttkonferansen fra Markedsutvalget 
til Innovasjon Norge.

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg

Sak nr.

10/25

Markedsutvalget for 
reinkjøtt

Behandling:

27.02.2025

Tittel:

Reindriftsavtalen 2025/2026

LDir saksnr:

25/1493

Møtebehandling: Morten Floor presenterte kort de viktigste punktene fra årets 
reindriftsavtale. 

Markedsutvalget har fått nytt mandat, og det er endring i føringer for 
hvordan utvalget skal settes sammen. Det åpnes blant annet opp for et 
større utvalg. 

Matprat/OEK skal fremdeles være strategisk samarbeidspartner til 
gjennomføring av markedsaktiviteter. Innovasjon Norge skal også være en 
viktig samarbeidspartner for Markedsutvalget. 

Nytt Markedsutvalg skal være på plass fra 01.07.2025. Det er 
hensiktsmessig at eksisterende utvalg møtes før dette for å snakke om hva 
utvalget har gjort, hvilke prioriteringer man har hatt, og hvilke muligheter 
og utfordringer man ser fremover.  

Vedtak: Til orientering for Markedsutvalget. 

Vedlegg/dokumenter: Ingen vedlegg. 



Sak nr.

10/25

Markedsutvalget for 
reinkjøtt

Behandling:

27.02.2025

Tittel:

Eventuelt

LDir saksnr:

25/1493

Møtebehandling: Ingen saker til Eventuelt. 

Vedtak:

Vedlegg/dokumenter:



Regnskap 2025

Regnskap per 25.02.2025
Overført fra 2024 3 159 126
Tilført fra Reindriftsavtalen 2024/2025 5 000 000
Sum inntekter 8 159 126

Matprat/OEK 2. halvår 2024 2 096 310
Administrative kostnader (reiser, møter, etc.) 27 634
Sum utgifter hittil i 2025 2 123 944

Rest 6 035 182



Revidert per 25. februar 2025

Budsjett 2025

Inntekter i 2025
Overført fra 2024 (per 31. desember) 3 159 126 *
Tilført fra Reindriftsavtalen 2024/2025 5 000 000
Sum inntekter 8 159 126

Budsjetterte utgifter i 2025
Matprat/OEK 2. halvår 2024 2 096 310
Matprat/OEK 1. halvår 2025 2 000 000 **
Events og arrangementer 2 323 750
Oppdatering av profilmateriale (fotograf) 100 000
Administrative kostnader 200 000
Kompensasjon ekstra arbeidsbelastning 100 000
Sekretariatets reiseutgifter 150 000
Markedsundersøkelse 350 000 ***
Andre markedsaktiviteter/kampanjekjøp 839 066
Sum budsjetterte kostnader 8 159 126

Events og arrangementer
Markedsdag med NRLu 2025 100 000
NRLs landsmøte i Sør-Varanger 100 000
UMAMI ARENA 2025 2 123 750
Sum events og arrangementer 2 323 750

* Markedsutvalgets anmodning om overføring av mindreforbruket i 2024 er imøtekommet. 
**Beløpet endret til kun første halvår på grunn av færre overførte midler fra 2024
***Hentet fra posten Andre markedsaktiviteter


	Regnskap 2025

